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Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa  

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 18 marca 2014 r. 

 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji: 

1. Marcin Sznober – przewodniczący 

2. Henryk Owczarek - wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Oziembała – członek 

4. Adam Habrajski – członek 

5. Józef Wąs – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Adam Leśniowski – członek 

8. Czesław Trzepizur – członek 

9. Andrzej Ciesielski - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wójt – Andrzej Szczypiór 

2. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

4. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

5. Agnieszka Związek – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

6. Grażyna Makles – inspektor ds. obrony cywilnej i spraw wojskowych, informacji 

niejawnych i zarządzania kryzysowego 

7. Zbigniew Ciesielski – Zastępca Wójta 

8. Marcin Bebłot – inspektor ds. planowania przestrzennego i inwestycji 

9. Zbigniew Seliga – sołtys Kołaczkowic Dużych 

10. Grażyna Sakaus – sołtys Kołaczkowic Małych 

11. Henryk Lizurej – sołtys Mokrej 

12. Elżbieta Makles – sołtys Wapiennika 

13. Małgorzata Krupa – Uniplan Architektura Urbanistyka 

14. Magdalena Wąsińska - Uniplan Architektura Urbanistyka 

15. Janina Antczak  - Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury i Zdrowia 

16. Zdzisław Bęben – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

17. Mirosław Zawada – Radny 

18. Wojciech Tałajczyk – Radny 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza złożonych wniosków przez gminę o dotacje z Unii Europejskiej. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Analiza zaawansowania stopnia opracowania studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania planu przestrzennego dla gminy. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 
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Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Marcin Sznober, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. W chwili otwarcia posiedzenia na Sali 

obecnych było 7 radnych. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 7 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 2. 

O godz. 12.08. na posiedzenie komisji przybył radny Ciesielski. 

 

Zastępca Wójta powiedział, że w 2013 roku zrealizowano projekt pn. Promocja walorów 

turystycznych Gminy Miedźno poprzez druk map oraz folderów w czterech wersjach językowych, a 

także modernizacja strony internetowej Gminy Miedźno. Pokazał radnym mapę ścienną zawieszoną 

w Sali sesyjnej. Dodał, że na mapie zostały zaznaczone projektowane ścieżki rowerowe. 

Poinformował, że mapa została również zwieszona w Sali narad i będzie również zawieszona na 

budynku urzędu. Poinformował, że w ubiegłym roku został również złożony do „Małych 

projektów” wniosek pn. Zagospodarowanie  przestrzeni publicznej w miejscowości Miedźno, który 

uzyskał pozytywną ocenę w konkursie, ale nie zostały wybrany do dofinansowania przez Radę 

programową Stowarzyszenia Razem na wyżyny. 

W dalszej części poinformował, że w trakcie realizacji są następujące projekty: 

1. Odnowienie tablic informacyjnych przy ścieżce edukacyjno – historyczno – przyrodniczej  

w Gminie Miedźno.  

Dodał, że odnowione zostaną tablice przy ścieżce, która już istnieje. Zaznaczył, że do 

września br. projekt powinien zostać zrealizowany. 

Radny Owczarek powiedział, że ścieżka powinna zawierać jeszcze elementy, których 

obecnie nie ma. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że wprowadzenie nowych elementów na ścieżce 

wiązałoby się z uzyskaniem odpowiednich zezwoleń. 

Wójt dodał, że np. „przy renowacji kapliczek trzeba regulować stany prawne”. 

Radny Owczarek powiedział, że w II połowie kwietnia br. zostanie ogłoszony przez 

Stowarzyszenie Razem na wyżyny nabór na „Małe projekty”. Zaznaczył, że „do tego 

czasu można pewne rzeczy uzgodnić”. 

Zastępca Wójta powiedział, że wszystko wiąże się z terminami i uzyskaniem 

stosownych pozwoleń. Wracając do omawiana projektu odnowienia tablic dodał, że 

zostały wysłane zapytania ofertowe i tablice odnowi firma Perfekt-Druk  

z Częstochowy. 

Radny Owczarek zapytał, czy treść na tablicach zostanie zmieniona. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że zostanie taka sama. 

2. Modernizacja budynku sportowego wraz ze sceną przy boisku sportowym im. Ludwika 

Bodziachowskiego. 

Zastępca Wójta poinformował, że przeprowadzono zapytania ofertowa na inwestora 

zastępczego i w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg. 

Radny Owczarek zapytał, co zostanie wykonane w ramach inwestycji. 
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Zastępca Wójta odpowiedział, że dobudowana zostanie kotłownia, sanitariaty, budynek 

zostanie ocieplony, scena zostanie zadaszona. 

Radny Owczarek powiedział, że powinny zostać zastosowane odnawialne źródła 

energii. 

Zastępca Wójta powiedział, że po zakończeniu realizacji bieżącej inwestycji będzie 

można się starać, w następnych konkursach, o dofinansowanie zastosowania  

w budynku tym ogrzewania opartego na odnawialnych źródłach energii. 

Radny Owczarek powiedział, że na terenie boiska znajduje się studnia, która 

wystarczyłaby do zainstalowania pompy ciepła. 

Zastępca Wójta powiedział, że nie przeprowadzono badań tej studni . 

Radny Owczarek powiedział, że na bazie tego projektu powinna się odbyć dyskusja. 

Dodał, że „zacofanie jest tutaj tak wielkie”. 

Zastępca Wójta poinformował, że w trakcie oceny są następujące projekty: 

1. Jedz smacznie i zdrowo, który przewiduje szkolenie kulinarne dla pań z Koła Gospodyń 

Wiejskich w Miedźnie oraz zakup wyposażenia kuchni. 

Radny Owczarek zapytał, gdzie będzie przechowywane zakupione wyposażenie. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że w Gminnym Ośrodku Kultury w Miedźnie. 

2. Rekonstrukcja historyczna Bitwy pod Mokrą z września 1939 r. 

Radny Owczarek zapytał, czy został podpisana wstępna umowa z firmą, która będzie 

przeprowadzała rekonstrukcję. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że tak.  

Poinformował, że projekt pn. Panorama Bitwy pod Mokrą został wycofany z realizacji 

zgodnie z wnioskiem rady.  

Przewodniczący Sznober powiedział, że według posiadanych przez niego informacji 

gmina zapłaci karę za wycofanie się z projektu. 

Zastępca Wójta powiedział, że nic o tym nie wie.  

Radny Owczarek zapytał, jakie koszty poniosła gmina w związku z przygotowaniem 

projektu. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że koszty zakupu map oraz wyjazdów w sprawie 

wniosku do Urzędu Marszałkowskiego. 

Radny Owczarek zapytał, ile wkładu własnego musiałaby wnieść gmina do projektu. 

Skarbnik odpowiedziała, że ok. 300.000,00 zł. 

3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plan gospodarki niskoemisyjnej 

dla Gminy Miedźno, w którym wkład własny gminy wyniesie 5.166,00 zł,  

i dofinansowanie 29.274,00 zł. 

W dalszej informacji powiedział, że w nowym okresie programowania planowane są 

następujące wnioski: 

1. Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą – etap I. - budowa 

obejmowałaby ulicę Sosnową oraz Sportową w Ostrowach nad Okszą. Zaznaczył, że 

kosztorysy został zaktualizowane, ale na chwilę obecną nie ma pozwolenia na budowę. 

2. Budowa kanalizacji sanitarnej w Ostrowach nad Okszą (etap II) – na kwotę ponad 10 

mln zł. 

3. Modernizacja oświetlenia drogowego na terenie Gminy Miedźno. 

4. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej wraz z montażem instalacji 

solarnych. 

Radny Leśnikowski zapytał czy modernizacja oświetlenia drogowego będzie przeprowadzona 

jednorazowo, czy w kilku etapach. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że jednorazowo. Będzie ona obejmowała słupy energetyczne, 

które już istnieją bez dobudowy nowych. 
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Radny Leśnikowski powiedział, że na ulicy Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą brakuje 

lamp. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że według artykułu, który ukazał się w lokalnej prasie 

gmina nie była liderem w pozyskiwaniu środków. Zapytał, co jest tego przyczyną. 

Wójt odpowiedział, że oceniono gminy za określone lata. Dodał, że należy wziąć pod uwagę 

możliwości finansowe gminy. Nadmienił, że w innych latach gmina była w złotej setce jak  

i również w srebrnej setce gmin w skali kraju, które efektywnie pozyskują środki unijne. 

 

O godz. 12.30 radny Oziembała opuścił posiedzenie komisji. 

 

Ad. pkt 3. 

1. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Ostrowach nad Okszą. 
Podinspektor ds. Biura Rady poinformowała, że do Urzędu wpłynął wspólny wniosek Rady 

Pedagogicznej, Rady Rodziców oraz Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół w Ostrowach nad 

Okszą o nadanie imienia gimnazjum wchodzącego w skład zespołu szkół. Po skompletowaniu 

odpowiedniej dokumentacji został przygotowany ww. projekt uchwały. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie obciążenia części nieruchomości gruntowej stanowiącej 

Zasób Gminy Miedźno, służebnością przesyłu energii elektrycznej na rzecz TAURON 

Dystrybucja S.A. Kraków ul. Jasnogórska 11, Oddział w Częstochowie al. Armii 

Krajowej 5. 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że firma Tauron wystąpiła o ustanowienie służebności 

przesyłu energii. Dodała, że do budżetu gminy wpłynie kwota 936 zł za jej ustanowienie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 

2014 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli, ustalenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 2014 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli . 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że podobna uchwała była podejmowana w zeszłym roku. 

Kwota dofinansowania na jeden semestr wynosi 50% kosztów czesnego, ale nie więcej niż 

1.000,00 zł, a wykaz specjalności wynika z potrzeb szkół. 

Wójt dodał, że kwota przeznaczona na dofinansowanie kształcenia nauczycieli nie jest 

wykorzystywana w 100%. Nadmienił, że dawniej uchwała taka była podejmowana raz na 3 lata, a 

obecnie musi być co roku. 

Radny Ciesielski powiedział, że jego córka zgłaszała potrzebę dokształcenia się w zakresie muzyki 

i nie otrzymała dofinansowania. 

Wójt powiedział, że gdyby się zwróciła do dyrektora z pewnością by dofinansowanie otrzymała. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  
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 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Radny Oziembała o godz. 12.55 wrócił na posiedzenie komisji. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 163/XXI/2012 Rady Gminy Miedźno  

z dnia 19 czerwca 2012 r. w sprawie podziału gminy Miedźno na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że w związku z nadaniem ulic w Ostrowach nad Okszą 

okręgi wyborcze w Ostrowach zostały uzupełnione o „nowe” ulice. 

Przewodniczący Komisji zapytał, dlaczego sołectwo Mokra zostało w ten sposób podzielone na 

okręgi wyborcze. Dodał, że skoro w Mokrej są 374 gospodarstwa to powinien być podział na 

połowę. 

Inspektor Makles powiedziała, że podziału dokonuje się według meldunku wyborczego. Dzieli się 

liczbę mieszkańców, a nie budynków. W uchwalonym podziale zachowano najlepszą możliwą 

proporcję pomiędzy liczbami wyborców w każdym z dwóch okręgów w Mokrej. Dodała, że 

przedstawiony projekt uchwały reguluje granice okręgów do stanu faktycznego. 

Przewodniczący Rady dodał, że okręgi muszą mieć porównywalną liczbę mieszkańców. 

Inspektor Makles powiedział, że zmiana normy przedstawicielstwa spowodowałaby zmianę 

uchwały. Według danych utworzenie nowych ulic w Ostrowach nad Okszą nie spowodowało 

zmiany tej normy. 

Radny Owczarek zapytał, czy podział na okręgi jednomandatowe jest obowiązkowy. 

Inspektor Makles potwierdziła. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XXIII/2012 Rady Gminy Miedźno 

z dnia 20 września 2012 r. w sprawie podziału gminy Miedźno na stałe obwody 

głosowania i ustalenia numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
Inspektor Makles powiedziała, że w obwodach głosowania w Ostrowach nad Okszą dopisano 

utworzone ulice.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 2 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Miedźno 
Wójt powiedział, że w ramach projekt pn. Ochrona i poprawa stanu wód powierzchniowych  

i podziemnych na terenie Gminy Miedźno poprzez budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 

wybudowano przydomowe oczyszczalnie ścieków. W wyniku przeprowadzonych badań 

geologicznych nie wszyscy mieszkańcy mogli skorzystać z projektu, ponieważ wody gruntowe 

były zbyt wysoko. Uchwała ma na celu ułatwienie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 
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poprzez udzielenie dotacji w wysokości 50% kosztów inwestycji, jednak nie więcej niż  3.000,00 

zł. Zaznaczył, że pierwszeństwo w dofinansowaniu będą miały osoby, które nie mogły skorzystać  

z projektu wymienionego wcześniej. Zakomunikował, że przydomowe oczyszczalnie ścieków 

mogą zostać wybudowane tam, gdzie zezwala na to miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego. Oznajmił, że w tym roku zostanie opracowany projekt budowy kanalizacji  

w Izbiskach i Mokrej. Powiedział, że tam, gdzie jest zabudowa rozproszona, jak w Borowej czy 

Władysławowie mógłby być problem z uzyskaniem dofinansowania do budowy kanalizacji. 

Radny Ciesielski przekornie powiedział, że „mieszkańcy Ostrów nad Okszą są przeciwni 

kanalizacji zwłaszcza po opublikowaniu w serwisie internetowym YOUTUBE filmu o ściekach 

wypływających z oczyszczalni do Białej Okszy”. 

Radny Owczarek powiedział, że jest technicznie niemożliwe, aby ścieki przedostawały się do 

rzeki. 

Wójt powiedział, że zgłaszał tę sprawę prezesowi Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Okręgu Częstochowskiego. Dodał, że jest to celowa propaganda. 

Radny Wąs powiedział, że „mieszkańcy twierdzą, że woda w zalewie w Ostrowach nad Okszą jest 

brudna”. 

Wójt odpowiedział, że Ostrowy nie zostały jeszcze do końca skanalizowane. 

Radny Owczarek zapytał, ile osób może otrzymać dofinansowanie do budowy przydomowej 

oczyszczalni ścieków. 

Wójt odpowiedział, że 30 osób nie mogło skorzystać z projektu, który realizowała gmina. Dodał, 

że przydomowe oczyszczalnie ścieków mogą być wybudowane w Borowej i Władysławowie. 

Radny Ciesielski powiedział, że połowa gospodarstw przy ulicy Brzozowej w Ostrowach nad 

Okszą ma przydomowe oczyszczalnie ścieków. Zapytał, czy nie można by było wprowadzić tam 

możliwości ich budowy. 

Wójt powiedział, że należy poczekać na decyzję Wojewody, co do pozwolenia na budowę 

kanalizacji. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Radny Owczarek zapytał, ile wykonano przydomowych oczyszczalni ścieków w ramach wcześniej 

wymienionego projektu. 

Wójt odpowiedział, że 77. 

Radny Trzepizur zapytał, czy będzie jeden projekt przydomowej oczyszczalni dla osób chcących 

skorzystać z dofinansowania. 

Wójt odpowiedział, że każdy będzie budował indywidualnie. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały dotyczy podziału wolnych środków. Poinformowała, że 

planowane są: dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej oraz przyłączy, opracowanie 

dokumentacji na budowę kanalizacji w Izbiskach, opracowanie ewidencji dróg gminnych, budowa 

drogi Majowej w Wapienniku oraz do przysiółku Mszyce w Borowej, budowa chodnika w Mokrej, 

opracowanie dokumentacji na drogę Leśną we Władysławowie, budowa ulicy Kasztanowej  

w Ostrowach nad Okszą, przebudowa drogi Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie, organizacja 

pobytu uczestników programu ARAW, promocja gminy i rekonstrukcję Bitwy pod Mokrą, 

ocieplenie budynku Agronomówki, organizacja festynu w Mokrej oraz przystosowanie 

pomieszczenia na bibliotekę w szkole w Ostrowach nad Okszą. 

Przewodniczący Komisji zapytał, który chodnik w Mokrej będzie budowany. 

Wójt odpowiedział, że od szkoły do strażnicy.  

Odnosząc się do projektu uchwały, dodał, że festyn w Mokrej w zeszłym roku się nie odbył ze 

względu na zmianę proboszcza, ale będzie w tym roku. W wakacje planuje przenieść bibliotekę  
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w Ostrowach nad Okszą do budynku szkoły i trzeba dostosować pomieszczenia. Z kolei na ulicy 

Księżycowej w Miedźnie od pana Kowalika do Agronomówki będzie szerszy chodnik i zostanie 

wybudowany parking przy ośrodku zdrowia. 

Radny Leśnikowski powiedział, że miała być wybudowana dalsza część chodnika przy ulicy 

Częstochowskiej w Ostrowach nad Okszą.  

Wójt odpowiedział, że być może inwestycja zostanie wykonana w przyszłym roku. Zaznaczył, że 

w przypadku gdyby zostały środki w dziale 600 Transport i łączność to będą one przeznaczone na 

ten chodnik. Zakomunikował, że „wolałby, aby zostało to zrobione, a nie obiecane”. 

Radny Leśnikowski zapytał o remont ulicy Szkolnej w Ostrowach nad Okszą. 

Wójt odpowiedział, że ulica nie wymaga remontu. 

Radny Ciesielski zapytał o zakres prac budowy ulicy Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą. 

Wójt odpowiedział, że budowa obejmuje odcinek od ulicy Brzeźnickiej do ok. 20 m za 

skrzyżowaniem z ulicą Krótką. 

Radny Ciesielski zapytał, czy odwodnienie też zostanie wykonane.  

Wójt potwierdził. 

Radny Wąs zapytał, czy będą w tym roku częściowe remonty dróg. 

Wójt potwierdził. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 5 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 3 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że środki ze sprzedaży zlewni mleka zostaną przeznaczone na przebudowę 

ulicy Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie oraz opracowanie dokumentacji technicznej budowy 

chodnika przy ulicy Władysława Jagiełły w Miedźnie.  

Radny Leśnikowski odniósł się do środków uzyskanych ze sprzedaży Agronomówki w Ostrowach 

nad Okszą. Powiedział, że są środki na dostosowanie pomieszczenia na bibliotekę w szkole, a nie 

ma tam szatni. 

Wójt powiedział, że podział środków został uzgodniony. Dodał, że „wszyscy nie mogą rządzić”. 

Radny Ciesielski zaproponował, aby wybudować „mur chiński” wokół Ostrów nad Okszą. Zapytał, 

co ma powiedzieć mieszkańcom skoro drogi po budowie kanalizacji nie zostały odbudowane, a 

droga na ulicy Sienkiewicza w Miedźnie została wybudowana bezpośrednio po kanalizacji. 

Wójt odpowiedział, że na ulicy Sienkiewicza nie była budowana kanalizacja, a droga została 

wybudowana po 8 latach starań.  

W dalszej części zapytał radnych z sołectwa Ostrowy, jaką mają inną propozycję na wykorzystanie 

środków ze sprzedaży Agronomówki. 

Radny Ciesielski zapytał, „gdzie są obecnie środki z tej sprzedaży”. 

Wójt odpowiedział, że środki wpłynęły w zeszłym roku i są w wolnych środkach. Dodał, że są 

przeznaczone na dostosowanie pomieszczeń na bibliotekę w szkole oraz budowę ulicy 

Kasztanowej. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 2  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik wyjaśniła, że księgowy Sobański zaplanował budżet jednostek oświatowych „tak, aby 

środków wystarczyło na cały rok”. W związku z tym, że wpłynęła wcześniej nie planowana dotacja 
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na przedszkola, kwota 230.753,00 zł z „oświaty” zostanie przeznaczona na przebudowę drogi 

Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 2  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2014 – 2020. 
Skarbnik powiedziała, że zmiana uchwały obejmuje zmiany wprowadzone w budżecie gminy od 

stycznia do chwili obecnej. Dodała, że załącznik nr 1 do uchwały zawiera wszystkie 

dotychczasowe zmiany, załącznik nr 2 nie uległ zmianie. Zasygnalizowała, że po sesji w przypadku 

innych zmian w budżecie załącznik nr 1 zostanie zaktualizowany. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2014 roku. 

Kierownik Związek powiedział, że taki program jest przyjmowany przez radę co roku. Kwota 

przeznaczona na realizacje programu na ten rok wynosi 25.000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile kosztuje odłowienie 1 psa. 

Kierownik Związek odpowiedział, że od 1.500,00 do 1.700,00 zł. Dodała, ze w ubiegłym roku 

do schroniska przekazano 15 psów. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę o godz. 13.50. 

Posiedzenie wznowiono o godz. 14.00. 

 

O godz. 14.00 na posiedzenie komisji przybyła radna Gorzałka. 

 

Od tego momentu rozpoczęło się wspólne posiedzenie z Komisją Budżetu, Oświaty, Kultury  

i Zdrowia. W posiedzeniu wzięli również sołtysi Wapiennika. Kołaczkowic Małych, 

Kołaczkowic Dużych i Mokrej oraz przedstawiciele firmy Uniplan Architektura Urbanistyka. 

 

Ad. pkt. 4.  

Pani Małgorzata Krupa przedstawiła projekt Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Miedźno (SUiKZP). Dodała, ze wnioski złożone 

przez mieszkańców zostały przeanalizowane i prezentowany dzisiaj dokument może zostać 

poddany pod opiniowanie. Zaznaczyła, że chciałaby ten dokument przedstawić komisji 

urbanistycznej, a następnie zaopiniować przez odpowiednie instytucje (m. in. Marszałka, 

Wojewodę). W chwili obecnej jest opracowywany tekst studium oraz prognoza finansowa jego 
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wdrożenia. Zakomunikowała, że w przypadku uzyskania pozytywnych opinii od 

poszczególnych instytucji SUiKZP mogłoby zostać wyłożone do wglądu publicznego. Po 

otrzymaniu wniosków i uwag odbyło by się ponowne uzgodnienie SUiKZP. Jeżeli nie byłoby 

istotnych zmian, projekt uchwały zostałby przedłożony pod obrady rady. Omawiając 

wyświetloną przez projektor mapę wyjaśniła, że kolorem brązowym zaznaczono tereny 

przeznaczone pod zabudowę. W ostatecznym projekcie studium zostanie ona zróżnicowana na 

3  lub 4 kategorie. 

Przewodniczący Komisji zapytał o obwodnicę Miedźna. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedziała, że były wnioski, aby przebieg obwodnicy zmienić. 

Zaproponowany przebieg najmniej koliduje z zabudowaniami. Zaznaczyła, że doprowadzenie 

do budowy obwodnicy jest bardzo kosztowne. Powiedziała, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego (mpzp) ma tyle miejsc wskazanych do zabudowy, że ciężko 

jest wyznaczyć obwodnicę, tak aby nie spowodować konfliktów.   

Odnosząc się do innych wniosków do studium oznajmiła, że znaczna ich ilość dotyczyła 

możliwości zabudowy w dolinie Białej Okszy i nie zostały one uwzględnione, bo znajdują się 

na terenach zalewowych. Dodała, że wnioski, które dotyczyły gruntów znajdujących się  

w pobliżu istniejącej zabudowy oraz infrastruktury zostały uwzględnione. 

Radny Ciesielski wskazał na mapie teren w ciągu ulicy Łąkowej w Ostrowach nad Okszą, 

który mieszkańcy zgłosili do zabudowy, a który mimo to nie został ujęty. Dodał, że działki te 

znajdują się na wzniesieniu. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedziała, że to, iż teren ten jest pagórkowaty nie znaczy, że może 

on być pod zabudowę. Dodała, że decyduje o tym również Regionalny Zarząd Gospodarki 

Wodnej (RZGW). 

Radny Leśnikowski powiedział, że ulica Łąkowa i Ogrodowa w Ostrowach nad Okszą 

mogłyby być pod zabudowę. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedział, że z materiałów, które posiada teren został wskazany 

jako zalewowy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że „przed scaleniem gruntów w Ostrowach nad Okszą były to 

pastwiska  i nigdy tam terenu zalewowego nie było”. 

Pani Krupa powiedziała, że tereny rzek i wokół rzek to tereny chronione. Zasugerowała, aby 

poczekać na opinie instytucji. Dodała, że jeżeli radni zadecydują to tereny te mogą być pod 

zabudowę, zwłaszcza jeżeli zaopiniuje to pozytywnie  RZGW. 

Radny Leśnikowski powiedział, że strażacy z Ostrów nad Okszą chcą wybudować garaże przy 

strażnicy, ale nie mogą, bo teren jest wskazany jako zalewowy. 

Pani Krupa odpowiedziała, że teren ten znajduje się w rzece i trzeba wtedy wystąpić  

o indywidualną decyzję do dyrektora RZGW.  

Pani Krupa poinformowała, że wniosek o możliwość budowy biogazowni nie został 

uwzględniony, bo znajdowała by się ona zbyt blisko zabudowań. 

Radny Bęben zapytał, „jak daleko od drogi można będzie budować wzdłuż ulicy Wyzwolenia 

w Miedźnie?”. Dodatkowo zapytał dlaczego brakuje w rysunku studium drogi dojazdowej do 

budynków położonych w dzielnicy „Doły”? 

Pani Krupa odpowiedziała, że na terenach rolnych, na których znajdują się zabudowania rolnik 

może budować np. w obszarze 100 m od zabudowy. Dodała, że studium jest dokumentem,  

w którym nie wszystkie drogi muszą być wrysowane.  

W dalszej części odniosła się do wniosku w sprawie piaskowni i powiedziała, że wniosek 

zostanie uwzględniony, bo nie blokuje on terenów wskazanych do zabudowy. 

Radny Ciesielski powiedział, że w poprzednim studium piaskownia została wskazana przy ul. 

Sosnowej w Miedźnie. 

Pani Krupa powiedziała, że „jeżeli nie ma przeciwwskazań i konfliktów to nie ma potrzeby 

blokowania inwestora”. 
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Radny Ciesielski zapytał, „czy piaskownia nie będzie furtką do budowy wiatraków?” 

Pani Krupa odpowiedziała, że studium będzie miało wyraźny zakaz budowy wiatraków. 

Przepisy prawa wymagają, aby firmy zajmujące się budową wiatraków mogą to robić na 

wyraźnie wskazanych terenach w studium. 

Radny Owczarek powiedział, że „wynika z tego, iż w mpzp nie będzie terenów pod wiatraki.” 

Pani Krupa powiedziała, że można wyznaczyć tereny np. pod fotowoltanikę, „ale wtedy tereny 

te zostaną wyznaczone na prywatnych gruntach.” 

Radny Owczarek zapytał, czy są wyznaczone złoża kamienia. 

Inspektor Bebłot odpowiedział, że są i pokazał na mapie. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że na terenie sołectwa Ostrowy zaznaczano tereny 

przemysłowe i zapytał o ich konkretne przeznaczenie. 

Inspektor Bebłot powiedział, że jest to teren składów drzewnych. 

Radny Owczarek zapytał, czy budowa elektrowni wodnej na zbiorniku wodnym w Ostrowach 

nad Okszą musi być ujęta w SUiKZP. 

Pani Krupa odpowiedziała, że elektrownia poniżej 100kV nie musi być ujęta, bo będzie to 

sprecyzowane w mpzp. 

Pani Magdalena Wąsińska powiedziała, że Urząd otrzyma obecnie prezentowany projekt 

studium w pliku PDF. 

Wójt dodał, że można przyjść do gminy i zapoznać się z projektem. Dodał, że na poprzednim 

spotkaniu stwierdzono, że należy się zająć terenami wzdłuż dróg, które są już uzbrojone. 

Radny Bęben powiedział, że ma odmienne zdanie. Jako przykład podał miejscowość Białą, 

gdzie zabudowania powstają coraz dalej od głównej drogi. 

Pani Wąsińska powiedziała, że tworzenie SUiKZP nie jest doskonały rozwiązaniem na rozwój 

gminy. Przypomniała, że samo ustanowienie zabudowy będzie rozróżnione na 3 rodzaje.  

Wójt powiedział, że zwrócił się z wnioskiem, aby w SUiKZP została wyrysowana droga  

o szerokości 12 m z Golczewa na Mokrą I. Celem jest wydzielenie drogi i jej wykup od Skarbu 

państwa. 

Radny Owczarek zapytał, ile odbędzie się jeszcze spotkań w sprawie SUiKZP. 

Pani Wąsińska odpowiedziała, że jest na etapie pisania tekstu do SUiKZP i prognozy 

oddziaływania na środowisko. Zaproponowała, aby radni w ciągu najbliższego tygodnia 

zgłaszali swoje uwagi. 

Sekretarz Derejczyk zapytał zebranych czy mają uwagi co do wyznaczonych granic zabudowy. 

Pani Wąsińska ponownie pokazała na mapie projektowaną obwodnicę. Powiedziała, że 

obojętnie, gdzie zostanie ona poprowadzona to i tak nie uniknie się konfliktów. 

Wójt dodał, że obwodnica w zaprojektowanym kształcie i tak jest dłuższa od poprzedniej. 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile wynosi linia zabudowy przy drodze powiatowej  

w Mokrej. Dodał, że w obecnym mpzp wynosi ona 68 m. Zaproponował, aby wynosiła ona 

120 m. 

 

W związku z brakiem innych pytań  posiedzenie komisji zakończyło się. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś     Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

       i Rolnictwa 

       (-) Marcin Sznober 


